
Referat 
Årsmøte i Vollheia VA Utbygging SA 
 

Dato/tid   : Søndag 5.juli 2015 kl. 18.45, Risør, Hest i villmark 

 

Til stede (medlemmer) : Stenstad, Slang, Rørslett, Bjørtuft Skaara, Fuglum, 

Skiri/Gregersen, Album/Solberg, Sønstebø, Hagen, Borgen, 

Bjørnestad/Skogen, Hasaas/Klavenes, Stølen, Onsøyen, 

Klausen, Werge-Olsen, Mølbach, Slinde, Driveklepp 

 

Til stede (entreprenør) : Lars Hjembu 

 

Ikke til stede  

(medlemmer) : Grønn, Øgrim, Gjensidige, Krosby, Haug, Lundberg 

 

Referent   : Øyvind Rørslett 
 
 
 

Sak   

1 Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Innkalling og dagsorden godkjent. 

 

2 Valg av møteleder, referent og 2 medlemmer til å underskrive protokollen 

Ragnar Sand Fuglum valgt til møteleder. 

Øyvind Rørslett valgt til referent. 

Ingrid Solberg og Einar Klaveness valgt til å undertegne protokollen. 

 

3 Styrets årsberetning 

Selskapet ble etablert 16.3.2015, så det foreligger ikke årsberetning for 2014. Det var 

utsendt en status over styrets arbeid i første halvår 2015. Styrets leder gjennomgikk 

statusen. 

 

4 Regnskap og budsjett 

Øyvind gjennomgikk regnskapsstatus pr. 1.7.2015.  

Budsjett 2015 (anleggsbudsjett) ble gjennomgått og vedtatt slik det var utsendt. 

Selskapet forventes å bli oppløst i inneværende år. Det er derfor ikke utarbeidet budsjett 

for 2016. 

 

5 Valg av styre 

Det sittende styret ble enstemmig gjenvalgt. 

 

6 Valg av revisor 

Jon Henriksen gjenvalgt. 

 



7 Innkomne saker 

Valg av avløpsløsning:  

Ragnar redegjorde for dialog med Risør kommune., og brev som er sendt til 

Fylkesmannen. Lokalt anlegg beregnet til kr. 36.000 pr hytte. Siden 

kommunen krever fullt anleggsbidrag, vil slik løsning koste kr. 69.000, gitt at 

kommunens krav står ved lag. Grunneierne ønsker ikke lokalt renseanlegg.  

 

Styret vil jobbe videre med de to løsningene. Driftskostnadene vil omlag bli like store 

på de to løsningene. Målet er å få avklart avløpsløsning og avviklet selskapet i høst, og 

senest innen neste sesong. 

 

Kommunalt anleggsbidrag/tilknytningsavgift forfaller når rørlegger har meldt inn til 

kommunen. Kommunen vil fakturere den enkelte direkte. 

 

8 Eventuelt 

Ragnar redegjorde for statusrapport fra entreprenør. Vann satt på torsdag 2.7. 

Viktig at INGEN strekker vann inn i hyttene før avløpsløsning er omsøkt og 

godkjent. 

Lars Sveen til stede fra Erling Olsen AS. Styret uttrykte tilfredshet med entreprenørens 

innsats så langt. Samarbeidet med grunneier har gått bra. 

 

 

 

Møtet ble avsluttet kl. 1915. 

 

 

 

 

 

Ingrid Solberg (sign)      Einar Klavenes (sign) 


